
Puigti� reivindica la feina feta a Sant Juli� de Ramis

LÕalcalde tornar� a encap�alar la llista dÕERC

Diu que es continuaran explorant opcions per a la segregaci�

Valora el fet de comunicar la informaci� municipal

ÒDurant aquests darrers quatre anys, sÕhan ober t les por tes de lÕajuntament a tothom. Som un consistori

transparent i honest al 100%. Des del primer dia sÕha explicat tota la tasca que es du a terme. Crec que ens hem

conver tit en un referent en el fet de comunicar de manera habitual i regular la informaci� municipal a la

ciutadania, mitjan�ant lÕ�s de les noves tecnologies.Ó S�n paraules de lÕalcalde de Sant Juli� de Ramis, Marc

Puigti�, que tornar� a encap�alar la llista dÕERC en les eleccions locals del 26 de maig. LÕacte de la seva

presentaci� com a alcaldable es va fer ahir al centre c�vic. Puigti� va iniciar el discurs amb un agra�ment als

companys del par tit, als familiars, als amics, als ve�ns i ve�nes, als treballadors de lÕAjuntament i als altres

regidors dÕERC (Cristina Bosch, Carles Royan i Pere Pujolr�s), aix� com als seus socis de govern aquest mandat

(dos edils de Mediny� 1972-E i dues regidores no adscrites, que el 2016 van abandonar CiU i van entrar al govern

local).

Puigti� va posar en relleu que es continuar� explorant Òquines opcions reals existeixenÓ per tornar a fer efectiva

la segregaci� de Mediny� i Sant Juli� de Ramis, per tal que Mediny� pugui recuperar la seva condici� de municipi.

Hi va afegir que sempre han estat tamb� Òal costat de la Generalitat per defensar els drets democr�tics i les

lliber tatsÓ: ÒAix� ho hem demostrat, per exemple, tant abans com despr�s de la jornada del refer�ndum. No

pararem de reivindicar els resultats i lÕesperit de lÕ1-O del 2017 all� on faci falta.Ó

A continuaci� va destacar positivament que cada ve�nat del poble ha decidit en reunions anuals quines

inversions es volien prioritzar en cada sector; sÕha millorat lÕeconomia de lÕAjuntament, Òreduint el nivell

dÕendeutament per sota del 50%Ó; no sÕha apujat cap impost; ÒsÕhan aconseguit els anhelats terrenys per

construir-hi la nova escola CastellumÓ; sÕhan fet noves voreres; sÕhan eliminat barreres arquitect�niques; sÕhan

realitzat millores als equipaments del terme, i Òobrirem aviat la nova biblioteca de Sant Juli�Ó.

LÕalcaldable dÕERC a Girona, Quim Ayats, va subratllar la impor t�ncia de les sinergies entre la capital gironina i

tots els pobles de lÕentorn: ÒHan dÕinteractuar, ajudar-se m�tuament.Ó I la por taveu dÕERC, Mar ta Vilalta, va

ressaltar que els consistoris republicans s�n cabdals.
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